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Rada města 

- na úvod zasedání přizvala pana Václava Noska a vyslechla si jeho informaci týkající se 

 historie a současného stavu v obchodních vztazích města a ČOV, a.s. Jablonec nad 

 Jizerou; jednalo se též o technickém řešení místní čistírny odpadních vod a městské 

 kanalizační sítě, které bylo nastaveno pro společné užívání textilní továrnou s chemicky 

 znečistěnými odpadními vodami a městem s biologicky znečistěnými odpadními vodami 

 - naředěnými povrchovou vodou; tyto podmínky dnes již neplatí, město je po uzavření 

 závodu Hybler jediným subjektem využívajícím služeb ČOV, a.s. a jeho kanalizační 

 sběrač je technicky řešen jako společný pro odpadní i povrchovou vodu - obě tyto 

 materie jsou na ČOV, a.s. společně přiváděny; proto bylo v minulosti smluvně ošetřeno, 

 že za objem odpadní vody bude ČOV, a.s. účtovat městu sazbu obvyklou a za objem 

 povrchové (čisté) vody smluvenou sazbu (podstatně nižší); současný rozpor mezi městem 

 a ČOV, a.s. spočívá v tom, že ČOV, a.s. odmítá nadále respektovat toto ujednání a 

 rozhodla se účtovat městu za každý kubík vody dopravené na ČOV cenu vyšší; na toto 

 město nikdy nepřistoupilo, novou smlouvu nepodepsalo - dostalo by se do situace doslova 

 likvidační; další jednání zástupců města s představenstvem ČOV a.s. je předběžně 

 sjednáno na začátek prosince 2010 

- doporučuje svolat příští veřejné zasedání zastupitelstva města na čtvrtek 16.12.2010, 

 když na programu bude schválení nového územního plánu města, přijetí rozpočtového 

 provizoria a příprava rozpočtu na rok 2011 

- sestavila návrh na složení výborů finančního a kontrolního a na složení komise bytové a 

 správy majetku města, komise životního prostředí a komise zdravotní a sociální; MěÚ 

 návrh s navrženými kandidáty projedná 

- vzala na vědomí oznámení Krajského úřadu Libereckého kraje o zahájení řízení ve věci 

 vydání nových licencí k provozování vnitrostátní veřejné linkové autobusové dopravy; 

 jedná se celkem o 63 jednotlivých licencí 

- projednala žádost ing. Martiny Fajmonové a Tomáše Vydry o obnovení a pročištění 

 přístupové cesty od náletů (obecní cesta) k jejich nemovitosti ve Stromkovicích 

* usnesení: rada věc ponechává otevřenou, situaci je třeba nejprve vyhodnotit na místě 

 samém, což vzhledem k nastupující zimně a klimatickým podmínkám bude provedeno 

 až na jaře příštího roku 

- vzala na vědomí dopis paní Aleny Scholzové, kterým urguje svou městem již evidovanou 

 žádost o byt v domě s pečovatelskou službou 

- vzala na vědomí požadavek mateřské školy na provedení oprav dlažby na balkonu 

 II.oddělení, kamenné zídky lemující přístupovou cestu a schodiště k MŠ, betonové 

 přístupové cesty a oplocení (nátěr) 

- projednala žádost firmy AKTIV 95 Opava s.r.o. o udělení souhlasu s užitím znaku města  

 za účelem jeho uvedení v kolekci znaků měst České republiky na reklamních předmětech 

 (odznáčky s připínáčkem nebo magnetem) 

* usnesení: rada uděluje žadateli souhlas k užití znaku města na svém reklamním výrobku 

 nazvaném „BUTON“ s připínáčkem nebo magnetem, souhlas podmiňuje závazkem 

 žadatele bezúplatně poskytnout městu Jablonec nad Jizerou soubor „placek“ se znakem 

 města k propagačním účelům 
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- vzala na vědomí výzvu firmy ČEZ Distribuce předanou prostřednictvím firmy Lesní 

 práce Krkonoše s.r.o. Vrchlabí k odstranění a okleštění stromoví a jiných porostů 

 ohrožujících venkovní vedení elektrické energie, které se nacházejí na pozemcích ve 

 vlastnictví města 

- projednala žádost pana Jiřího Valského, vlastníka chalupy ve Stromkovicích za 

 Vejpalkou ve směru na Jestřabí, o provedení výspravy přístupové místní komunikace 

* usnesení: pracovníci MěÚ na místě stav cesty posoudí, případná výsprava bude 

 provedena v jarních měsících roku 2011 

- projednala žádost paní Anny Janouškové, bytem Rokytnice nad Jizerou 667, o přidělení 

 bytu v Domě s pečovatelskou službou 

* usnesení: v souladu s kriterii platnými pro přijímání žádostí občanů o bydlení v DPS 

 rada nesouhlasí se zaevidováním této žádosti; žádost nemůže být přijata, neboť 

 žadatelka není občanem města Jablonec nad Jizerou 

- projednala žádost manželů Hany a Václava Mečířových, bytem Jablonec nad Jizerou 

 370, o přidělení bytu v Domě s pečovatelskou službou s balkónem 

* usnesení: rada souhlasí se zařazením žádosti do evidence 

- vzala na vědomí žádost pana Martina Ulricha o koupi parcely (případně její části) pč. 86/2 

 v k.ú. Jablonec nad Jizerou (poutní louka) pro účel výstavby rodinného domu - žádost 

 bude postoupena k projednání zastupitelstvu města 

- shodla se na částce požadované za pronájem odstavné plochy (parkoviště) firmě Snowhill 

 a.s. areál Kamenec v nadcházející zimní sezoně pro parkování hostů areálu lyžařských 

 vleků Kamenec; za každý i započatý měsíc užívání plochy město požaduje částku 1000 

 Kč 

- projednala žádost pana Milana Mečíře, nájemce přízemí budovy č.3 v areálu Městský 

 dvůr a části okolních zpevněných ploch, kde stavebně a technologicky připravuje provoz 

 rumplovny, o prominutí jedné měsíční splátky nájemného (listopad 2010), neboť 

 vzhledem k úrazu při dopravní nehodě, který před časem utrpěl, nestihne zde v tomto 

 měsíci výrobu firmy zahájit 

* usnesení: rada se rozhodla žádosti vyhovět 

- projednala žádost pana Petra Hnyka, nájemce patra budovy č.3 v areálu Městský dvůr a 

 části okolních zpevněných ploch, kde stavebně a technologicky připravuje provoz 

 truhlárny, o souhlas města s odkladem úhrady jedné měsíční splátky (10.795 Kč za 

 listopad 2010) nejdéle do konce ledna 2011 a poslední splátky půjčky ze dne 3.11.2008 

 (13.000 Kč), když svou žádost odůvodňuje vysokými náklady vynaloženými v poslední 

 době na přestěhování své firmy z Hradska a doplnění strojního vybavení 

* usnesení: rada se rozhodla žádosti vyhovět 

- projednala žádost pana Petra Hnyka, nájemce patra budovy č.3 v areálu Městský dvůr a 

 části okolních zpevněných ploch, o souhlas města s podnájmem části pronajatého 

 majetku osobám-živnostníkům, se kterými hodlá nadále spolupracovat a sice panu 

 Michalu Chlupáčovi bytem Jablonec nad Jizerou 277, panu Lukáši Tuháčkovi bytem 

 Jablonec nad Jizerou Blansko 640 a panu Jaroslavu Breuerovi bytem Jablonec nad 

 Jizerou 426 

* usnesení: rada dává žadateli souhlas k uzavření podnájemní smlouvy s panem Michalem 

 Chlupáčem a s panem Lukášem Tuháčkem; souhlas k uzavření podnájemní smlouvy s 

 panem Jaroslavem Breuerem rada vydá jedině v případě, že dotyčný vyrovná všechny 

 pohledávky města jdoucí za jeho firmou Jaroslav Breuer Interbyt s.r.o. Praha 

- vzala bez výhrad na vědomí oznámení paní Bc.Vlasty Švandové, zástupkyně ředitele pro 

 MŠ, že se souhlasem ředitelství školy bude v době vánoční uzavřen provoz MŠ ve dnech 

 23.12. – 31.12.2010 z důvodu čerpání řádné dovolené pedagogických pracovníků školy 
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- vzala na vědomí informaci starosty města ing.Kubáta o tom, že dosavadní ředitel ZŠ, MŠ 

 a ZUŠ v Jablonci nad Jizerou pan Mgr.Pavel Hlaváč odchází k 31.1.2011 do důchodu a 

 je proto třeba, aby město Jablonec nad Jizerou, jakožto zřizovatel školy, bezodkladně 

 vyhlásilo konkurz na obsazení místa ředitele 

- shodla se na nezbytnosti provést řádnou inventarizaci majetku města 

* usnesení: rada ukládá starostovi města provést řádnou inventarizaci majetku města ke 

 konci roku 2010 

- vzala na vědomí výpis dlužníků města poskytnutý radě k projednání účtárnou MěÚ;  

 radní materiál prostudují a usnesení k tomuto bodu přijmou na svém příštím zasedání  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r. 


